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ZAPISNIK 2. SJEDNICE VIJEĆA PODRUČNOG ODBORA ZAGREB  

 

Datum i vrijeme: 28. 11.2023. u 16:30 sati 

Mjesto: u prostorijama HKIG  

 

Prisutni članovi Vijeća: 

1. Dinko Čondić  

2. mr.sc. Krešimir Bolanča 

3. Josip Brajdić 

4. Edvin Bralić 

5. Bruno Brckan 

6. Domagoj Bunarđija 

7. Ivan Dubravica 

8. mr.sc. Igor Džajić  

9. Anton Ecimović 

10. Goran Grget 

11. Luka Jelić 

12. Marko Jerinić 

13. mr.sc. Dragan Kovač 

14. Marijana Kotaran Munda 

15. Karmen Komljen Petošić – Predsjednica Vijeća 

16. Krešimir Kuštrak 

17. mr.sc. Željko Lebo 

18. Pero Šiša  

19. Darko Šošić  

20. Krešimir Tarnik 

21. Mario Todorić 

22. Marijana Zvonar 

Juraj Pojatina – budući član Vijeća (gost Vijeća) 

Prisutni članovi Vijeća po punomoći: 

1. Rok Ćosić   punomoć izdana D. Čondiću 

2. Mate Baričević  punomoć izdana K. Bolanči  

3. Robert Tudor  punomoć izdana D. Bunarđiji 

4. Ozren Sudić  punomoć izdana D. Kovaču 

5. Berislav Rupčić punomoć izdana M. K. Mundi - Zamjenik predsjednice Vijeća 

6. Josip Babić  punomoć izdana K. Komljen Petošić 

7. Marko Bišćan  punomoć izdana P. Šiši 

8. Željka Šarić  punomoć izdana D. Šošiću 

Konstatira se da je prisutno 30 članova Vijeća od toga 22 osobno te 8 prema izdanim 

punomoćima. 

Na Vijeću je osiguran kvorum (31/38 članova) čime se konstatira da Vijeće može pravovaljano 

donositi odluke. 

Predsjednica Vijeća zahvaljuje svima na odazivu te g. Juraju Pojatinu kao budućem članu 

Vijeća. 
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Korištene skraćenice: 

HKIG     – Hrvatske komore inženjera građevinarstva 

PO Zg      – Područni odbor Zagreb HKIG 

Vijeće      – Vijeće područnog odbora Zagreb HKIG  

UO      – Upravni odbor HKIG  

Predsjednica Vijeća    – Predsjednica Vijeća područnog odbora Zagreb HKIG 

Predsjednica HKIG     – Predsjednica HKIG  

ZOG      – Zakon o gradnji 

Zbor  –  svi članovi HKIG s Područnog odbora Zagreb (Grad 

Zagreb, Zagrebačka županija, Sisačko-moslavačka 

županija i Karlovačka županija)  

 

Dnevni red: 

1. presjek aktivnosti i rada Vijeća prema zaključcima 1. sjednice  – izvještava 
Predsjednica Vijeća 

2. presjek aktivnosti i rada UO – izvještavaju članovi UO ispred PO Zg 
3. utvrđivanje procedure (redovitog) izvještavanja rada Vijeća prema članovima Zbora 

elektroničkim putem sukladno točki 8 st. 1 članka 14 Pravilnika o područnim 
odborima 

4. radna tijela HKIG (povjerenstva) koja formira UO i Predsjednica HKIG – izvještava 
Predsjednica Vijeća/ članovi UO 

5. planiranje novih aktivnosti – izvještava Predsjednica Vijeća 
a. ZOG – prijedlozi izmjena 
b. radionica u organizaciji PO Zg: iskustva u primjeni e-dnevnika 
c. radna skupina PO Zg: izrada smjernica bijelih kada 

6. stručno putovanje u 2024. godini (prijedlog sajmova u EU) koje će se uputiti 
Upravnom odboru na suglasnost - izvještava Predsjednica Vijeća 

7. Letak članovima – prava članova i dužnosti 
 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

1. Presjek aktivnosti i rada Vijeća prema zaključcima 1. sjednice  – izvještava 

Predsjednica Vijeća 

Predsjednica Vijeća je ukratko upoznala sve prisutne s aktivnostima vezanim za rad Vijeća 

područnog odbora Zagreb u razdoblju od 1. sjednice Vijeća održane 19.10.2023. do danas. 

1.1.  Komunikacija s članstvom - izvještaj 

Posebno se osvrnula na poteškoće vezane za direktnu komunikaciju sa svim članovima Zbora 

jer je takva komunikacija onemogućena radi primjene GDPR (nemogućnost uspostave 

kontakta e-mailom Predsjednice Vijeća sa Zborom PO Zg odnosno s cca. 2.600 članova unatoč 

želji Predsjednice Vijeća da se uspostavi obostrana direktna komunikacija i omogući članovima 

da direktno dostavljaju svoje prijedloge, upite i sl.). Predsjednica Vijeća nema problem da ju 

članstvo direktno kontaktira na e-mail: inovia@inovia.hr  

Nadalje je obavijestila Vijeće da dosadašnji dopisi poslani na Zbor od strane Tajništva nisu 

poslani u izvorniku dopisa već je samoinicijativno vršena intervencija od strane Tajništva na 

mailto:inovia@inovia.hr


Područni odbor Zagreb  
Hrvatska komora inženjera građevinarstva 

Stranica 3/7 

što se Vijeće složilo da isto nije prihvatljivo. O ovoj tematici su članovi UO s PO Zg upozorili 

ostale članove UO i samu Predsjednicu HKIG, a za primjer se navodi:  

- Dostava zapisnika s 1. Vijeća Po Zg Zboru (članstvu) s vremenskim odmakom od 2 

tjedna uz kompletno izostavljanje inicijalnog teksta Predsjednice Vijeća prema članstvu 

i samoinicijativnog dodavanja teksta nevezanog za sam zapisnik – pozivanje članova 

na stručni izlet; 

 

- Poziv članovima na dostavu komentara na ZOG – samoinicijativno dodan uvodni članak 

što je HKIG do sada poduzela vezano za izmjene ZOG; dopis poslan članovima s 

odmakom od 4 tjedna (!) i nakon trostrukog podsjetnika Tajništvu i Predsjednici HKIG; 

 

- Poziv članovima za božićni domjenak – dodano polje „pratnja“ što je rezultiralo 

povećanim brojem prisutnih na domjenku koji nisu članovi HKIG; 

 

- Naputak Predsjednice HKIG prema Predsjednici Vijeća da se u poziv na 2. sjednicu 

Vijeća Po Zg uputi s nizom e-mailova koje je samoinicijativno dodala u privitke.  

Član Vijeća, Dinko Čondić, bez cenzure ovakve metode smatra staljinističkim i apsolutno 

neprihvatljivim. 

Zaključno, sukladno Pravilniku o područnim odborima i zaključcima s UO, Tajništvo HKIG 

predstavlja administrativnu pomoć pri radu Vijeća. Radi navedenog ograničenja pri primjeni 

GDPR, sve dopise Predsjednice Vijeća prema Zboru (članstvu) dostavljat će Tajništvo Zboru 

(članstvu) pri tom pazeći da su dopisi usklađeni s aktima HKIG. Ukoliko elementi dopisa ne 

budu u skladu s aktima, Tajništvo će s Predsjednicom Vijeća  korigirati dopise, a po odobrenju 

Predsjednice Vijeća, poslat će se Zboru.  

Također izvještava da će svi zapisnici sa sjednica Vijeća PO Zg biti poslani Zboru kao i UO u 

vidu transparentnosti u radu i ispunjavanja obveze izvještavanja o radu u skladu s Pravilnikom 

o područnim odborom. 

S obzirom da je Predsjednica HKIG dopunila dopis Predsjednice Vijeća poslan na Zbor, a 

vezano za izmjene ZOG, na način da su iznesene aktivnosti HKIG o izmjenama ZOG, a o tim 

aktivnostima nitko od članova Vijeća nije upućen, Vijeće će Predsjednici HKIG uputiti upit o 

kojim se temama izmjene ZOG raspravljalo u resornom ministarstvu i na osnovu kakvih 

zaključaka unutar HKIG te je li osnovana radna skupina koja bi se posebno bavila ovom temom.  

 

1.2.  Organizacija domjenka Područnog odbora Zagreb - izvještaj 

Predsjednica Vijeća je odlučila domjenak organizirati za svo članstvo Zbora. Napominje se da 

je organiziran 1. domjenak u samostalnoj organizaciji PO Zg dok su dosadašnji domjenci 

održavani u sklopu domjenka uprave HKIG. Cilj je organizacije samostalnog domjenka 

uspostava kontakata svih članova Zbora Po Zg koji žele aktivnije sudjelovati u radu HKIG te 

uspostava razmjene iskustava i buduće suradnje. 

Predsjednica Vijeća ukratko iznosi izazove s kojima se susrela pri organizaciji domjenka PO 

Zagreb.  

Izazovi su bili vezani za osiguranje financiranja i tipa domjenka što je Predsjednica Vijeća 

nakon prikupljenih 7 ponuda dostavila Predsjednici HKIG na razmatranje.  
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Konto predviđen za područne odbore nije bio dostatan za organizaciju domjenka PO Zg iz 

razloga što je poziv na domjenak, neočekivano financijskom planu za 2023., upućen svom 

članstvu (Zboru) odnosno na cca 2.600 adresa. Odaziv je bio izuzetno pozitivan. Trošak 

domjenka bit će reguliran kroz rebalans proračuna za 2023. 

Na UO se komentiralo da tip domjenka PO Zg (trajanje 20:00-3:00) nije primjeren za članove 

HKIG kao i neograničena konzumacija hrane i pića. Predsjednica Vijeća ne dijeli stav UO i 

domjenak je realiziran kako i inicijalno planiran (neformalno druženje uz pratnju DJ i 

saksofonista).  

U konačnici, svi izazovi su razriješeni i domjenak je održan u izuzetno dobrom raspoloženju uz 

prisustvo 262 osobe i uz pozitivne post reakcije mnogih članova. 

Član Povjerenstva za financije g. Marko Jerinić iznosi da je sjednici Povjerenstva za financije 

zatražio podatke o trošku i broju prisutnih članova na njihovim božićnim domjencima radi 

usporedbe cijene po članu između područnih odbora.  

 

1.3.  Uključivanje članova Zbora PO Zg u radna tijela HKIG - izvještaj 

U tijeku je formiranje radnih tijela HKIG (povjerenstva, vijeća, radne skupine) na mandat od 4 

godine. Predsjednica Vijeća je svim članovima Zbora uputila dopis da, ukoliko žele, iskažu 

interes za rad u pojedinom povjerenstvu iz domene koja je članu bliska.  

Odaziv članova je bio iznimno pozitivan i brojniji od predviđenog broja članova po radnim 

tijelima (sukladno pravilnicima o radnim tijelima).  

Ispred PO Zg na UO je također iznesen prijedlog za formiranje: 

- Radna skupina Po Zg za izradu smjernica za projektiranje i izvođenje „bijelih kada“; 

- Povjerenstva za unaprjeđenje struke; 

- Povjerenstva za problematiku inženjera gradilišta; 

- Povjerenstva za indeksiranje cijena inženjerskih usluga 

- Povjerenstvo za izmjene Zakona o gradnji. 

U raspravi je g. Darko Šošić skrenuo pozornost da se regulira indeksiranje inženjerskih usluga 

na sličan način kao kod ugovora o građenju (mogućnost postoji i sada kroz primjenu Zakona 

o obveznim odnosima međutim nedovoljno precizirano).  

Popis s iskazom interesa dostavljen je Predsjednici HKIG i na UO. Na UO nije donesena odluka 

o formiranju radnih tijela. 

Predsjednica Vijeća ističe da su pojedina radna tijela osnovana od strane UO, a neka od 

Predsjednika HKIG i da su, u dosadašnjoj praksi, od osnivača radnih tijela članovi i izabrani.   

Predsjednica Vijeća ne smatra ispravnim da Predsjednica HKIG ekskluzivno odabire članove 

„svojih“ radnih tijela jer tako nije ni Statutom HKIG definirano već da isto treba biti učinjeno 

dogovorno između predstavnika UO (i sukladno Statutu) kojem je i sama Predsjednica HKIG 

član uvažavajući regionalnu i spolnu zastupljenost, a prvenstveno stečenu stručnost 

nominiranog člana. Ukoliko će članovi biti birani po definiranom nominalnom broju članova 

prema pravilniku pojedinih radnih tijela, tada je potrebno uspostaviti proceduru i kriterij kojim 

se pojedini član prihvaća ili ne prihvaća. 
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Napominje se članovima Vijeća da je i u prethodnom mandatu iskaz bio viši od predviđenog 

broja članova po radnim tijelima što nije predstavljalo problem jer su svi zainteresirani članovi 

prihvaćeni u radna tijela – bilo kao članovi ili pridruženi članovi (s istim pravima). Također je 

za očekivati da će novopridruženi članovi aktivirati, možda i više od dosadašnjih članova radnih 

tijela što zasigurno čini pozitivnu buduću selekciju. 

Za očekivati je da će na idućem UO biti donesena odluka o formiranju radnih skupina u novom 

mandatu. 

Ukoliko nominirani članovi za radna tijela ispred Vijeća PO Zg ne budu odabrani za rad u radnim 

tijelima, Vijeće će zatražiti od UO obrazloženje o razlozima neprihvaćanja odnosno prihvaćanju 

drugih članova („ključ odabira“). 

 

2. Presjek aktivnosti i rada Upravnog odbora – izvještavaju članovi UO ispred PO 

ZG 

Mr.sc. Dragan Kovač, član UO ispred PO Zg,  ukratko iznosi teme o kojima se vodila rasprava: 

- način komunikacije Predsjednice sa Zborom i obrnuto 

- status voditelja projekata gradnje 

- Rebalans – formalnost i zakonska obveza 

- Plan prihoda i rashoda – obrazlaže da pojedini prijedlozi za uvrštavanje stavki u Plan 

za 2024. nisu usvojeni 

- Povećane su sve naknade za rad u Tijelima i radnim tijelima Komore 

- Članarina iznosi 240 € i iduće se godine smanjuje na 200 € 

- Zaprimljen je prijedlog članova PO ZG  za rad u povjerenstvima – rasprava je odgođena 

i nova povjerenstva nisu imenovana, stara rade do imenovanja novih. 

Zaključno: 

- u plan prihoda i rashoda za 2024. godinu nisu uvršteni određeni prijedlozi PO Zg poslani 

na UO (iz zapisnika s 1. sjednice Vijeća PO Zg); 

- Predsjednica HKIG treba članove koji potencijalno ne budu odabrani za rad u radna 

tijela o istome obavijestiti člana s navođenjem razloga odbitka; 

- HKIG treba donijeti stav o Voditeljima projekata gradnje koji će kao takav biti 

prezentiran trećima, a prvenstveno prema resornom ministarstvu.  

U raspravi je Predsjednica Vijeća napomenula da trenutno stanje na tržištu o načinu vođenja 

projekata gradnje nije ujednačeno i da zasigurno postoji potreba da se izrade smjernice ili 

ministarstvu uputi prijedlog dopune pravilnika o vođenju projekata s jasnijom i konkretnijom 

definicijom opsega usluga i načina primjene tih usluga nego li je to sada definirano Zakonom 

o poslovima i djelatnostima (…). Ne znači nužno da iz „loše“ provedbe usluga proizlazi potreba 

za ukidanjem već kritički razmatrati i po zaključku bolje regulirati opseg zadaća.   

 

3. Utvrđivanje procedure (redovitog) izvještavanja rada Vijeća prema članovima 

Zbora elektroničkim putem sukladno točki 8 st. 1 članka 14 Pravilnika o 

područnim odborima 

Ova točka dnevnog reda detaljno je iznesena kroz 1. točku dnevnog reda - Komunikacija s 

članstvom – izvještaj. 
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Upravi odbor je konstatirao da sukladno Pravilniku komunikacija ide preko Tajništva Komore. 

Predsjednica Vijeća osobno smatra da bi sve obavijesti trebale biti upućene u izvorniku i odmah 

po zaprimanju u Tajništvu. 

Član UO  g. Dinko Čondić  izvijestio je članove Vijeća o cjelokupnoj raspravi na UO,  podržava 

Predsjednicu Vijeća da se dopisi prema članovima upućuju u izvorniku osim u slučaju da ti 

dopisi izlaze izvan okvira akata Komore.  

Član UO mr.sc. Dragan Kovač također je iznio stav da je dopise upućene članstvu potrebno 

uskladiti s aktima Komore i poslati u najkraćem mogućem roku. 

Zaključeno je da će sve informacije prema članstvu i dalje ići preko Tajništva. 

 

4. Radna tijela HKIG (povjerenstva) koja formira UO i Predsjednica HKIG – 

izvještava Predsjednica PO Zg/ članovi UO 

Ova točka dnevnog reda detaljno je iznesena kroz 1. točku dnevnog reda - Uključivanje članova 

Zbora PO Zg u radna tijela HKIG – izvještaj. 

Vezano za zahtjev za osnivanje Povjerenstva za smjernice – Upravni odbor je donio odluku da 

će se osnovati to povjerenstvo pod nazivom Povjerenstvo za smjernice i priručnike. 

Predsjednica Vijeća smatra da svi koji su iskazali interes za rad u radnim tijelima 

(povjerenstvima) trebaju biti imenovani ili kao članovi ili kao pridruženi članovi u povjerenstva 

za koje su se prijavili.  

Nakon svake godine povjerenstvo se može restrukturirati na temelju iskazanog ili neiskazanog 

angažmana pojedinih članova.    

Poučeni dosadašnjom praksom da se pojedina povjerenstva nisu ni na godišnjoj razini 

sastajala, posebno se ističe potreba da svako povjerenstvo treba imati godišnji plan rada i na 

svake godine podnijeti izvještaj o radu na UO i Predsjednici HKIG jer jedino tako rad može biti 

sustavan i organiziran. 

Nakon provedene rasprave, uz sudjelovanje svih prisutnih, zaključeno je da se putem ovog 

zapisnika 2. sjednice Vijeća Po Zg na UO upućuje: 

- revidirana lista prijedloga članova za rad u radnim tijelima – uz ovaj zapisnik; 

- Inicijativa za osnivanje radnog tijela koji će se isključivo (i kontinuirano) baviti  

potrebama izmjene Zakona o gradnji 

- inicijativa za osnivanje povjerenstva za problematiku inženjera gradilišta (ili s drugim 

prikladnim nazivom); 

- (ponovljena) inicijativa za osnivanje Radne skupine Po Zg za izradu smjernica za 

projektiranje i izvođenje bijelih kada (voditeljica: Donka Wuerth – Po Zg). 

 

5. Planiranje novih aktivnosti – izvještava Predsjednica Vijeća 

 

5.1.  Zakon o gradnji – prijedlozi izmjena 

Kako je navedeno u točki 1 zapisnika, Vijeće Po Zg dostavilo je članovima dopis za prijedloge 
izmjena Zakona o gradnji. Vijeće je suglasno da je nužno uspostavljanje povjerenstva koje će 
za zadaću imati kontinuirano praćenje provedbe Zakona o gradnji s ciljem donošenja prijedloga 
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izmjena u svrhu bolje primjene Zakona, a koje će biti redovnim putem dostavljeno Predsjednici 
HKIG i UO za daljnje korake pri resornom ministarstvu. 
 
G. Josip Brajdić. G. Krešimir Kuštrak i g. Marko Jerinić kroz diskusiju su naglasili nužnost i 
svrhovitost takvog povjerenstva. 

 
5.2.  Radionica u organizaciji PO Zg: iskustva u primjeni e-dnevnika 

Predsjednica Vijeća je predložila održavanje okruglog stola u 1/2024 za sve članove Zbora na 
kojem bi prisutni članovi iznijeli svoja konkretna iskustva u primjeni e-dnevnika (problemi s 
kojima su se susretali tijekom primjene), a na skup bi bili pozvani predstavnici ministarstva 
koji rade na razvoju e-dnevnika.  

 
5.3.  Radna skupina PO Zg: izrada smjernica bijelih kada  

Nastavno na (ne)iskustvo članova kako se projektiraju i izvode „bijele kade“ odnosno 

vodonepropusne AB građevine, nužno je izraditi smjernice kojim bi se razradili projektni detalji, 

uspostavio Program kontrole i osiguranja kvalitete i upute za izvođenje bijelih kada.  

Gđa. Donka Wuerth obratila se Predsjednici Vijeća te g. Mario Todorić na prethodnoj sjednici 

Vijeća kojim su iskazali inicijativu za pokretanje ove radne skupine. Vijeće je suglasno s 

prijedlogom.  

Inicijativa Vijeća detaljno je obrazložena u točkama 1 i 4 ovog zapisnika. 

 

6. Stručno putovanje u 2024. godini  - prijedlog stručnih sajmova u EU koje će se 

uputiti na UO na suglasnost - izvještava Predsjednica PO Zg 

Predsjednica Vijeća je kratko prezentirala stručne sajmove iz područja graditeljstva koja se 

održavaju u 2024. godini. Gđa. Marijana Zvonar uključila se u pripreme prijedloga prigodnih 

destinacija stručnih putovanja Područnog odbora Zagreb u 2024. godini o čemu će obavijestiti 

članove Vijeća nakon konkretiziranja plana putovanja i troškova. 

 

7. Informativni letak članovima – prava i dužnosti člana 

Predsjednica Vijeća smatra nužnim da se izradi letak - obavijest članovima putem kratkog 

informativnog lista o njihovim pravima i dužnostima kao člana HKIG odnosno mogućnostima 

koje članovi sukladno Statutu HKIG i ostalim aktima imaju, a u iste nisu upućeni. 

 

Sjednica je završila u 18:30 sati. 

       Predsjednica Vijeća PO Zagreb 

       Karmen Komljen Petošić, dipl.ing.građ. 

 

 


